
Web:WWW.ATIYEHMARDOM.COM  Email:INFO@ATIYEHMARDOM.COMسال سوم  شماره 29  دو شنبه 1 اردیبهشت 1404   22 شوال 1446  21 آوریل 2025اخبار

در جلسه شورای برنامه ریزی استان با حضور استاندار فارس مطرح شد:

توسعه گردشگری و حل ناترازی انرژی از اهم برنامه های 
مدیریت ارشد استان است

استاندار فارس بر لزوم تخصیص بودجه 
متناس��ب با وسعت و جمعیت استان فارس 

تأکید کرد.
ب��ه گ��زارش پای��گاه اطلاع رس��انی 
اس��تانداری فارس، در جلسه شورای برنامه 
ریزی و توسعه استان که با حضور استاندار 
ف��ارس و رئیس س��ازمان برنام��ه و بودجه 
کشور برگزار شد، امیری با اشاره به وسعت 
و جمعیت اس��تان فارس، بودجه اختصاص 
یافت��ه به این اس��تان را پایی��ن توصیف و 
تصری��ح کرد: فارس ذیل عن��وان برخوردار 
با محرومیت هایی مواجه اس��ت که بایستی 

برای حل آن چاره اندیشی شود.
اس��تاندار فارس با اش��اره به ضرورت 
مطالعه  ش��اخص ها در تش��خیص امکانات 
اس��تان اظهار داش��ت: مطابق شاخص ها، 
اس��تان ف��ارس در بخش ه��ای زی��ادی از 

استان های محروم محسوب می شود.
 ش��اخص های بهداش��ت و درم��ان و 
بیمارستان های مجهز و امکانات بیمارستانی 
از جمل��ه م��واردی بود که اس��تاندار فارس 
بدان اش��اره ک��رد، امیری گف��ت: برخی از 
بیمارس��تان های فارس به دلیل فرسودگی 
قابلیت خدمات رس��انی با کیفیت را ندارند.  
وی گف��ت: ب��ا توجه ب��ه وجود پزش��کان 
متخصص و مرکزیت درمانی ش��یراز برای 
استان های هم جوار و کش��ورهای منطقه، 
باید گفت امکانات بهداشتی و درمانی موجود 
در ش��أن شیراز نیس��ت و بایستی با ملاک 
قرار دادن وس��عت و جمعیت استان فارس 
و ش��رایط خاص آن، برای توزیع متناسب و 

عادلانه بودجه برنامه ریزی شود.
 نماینده عالی دولت در اس��تان فارس، 
به محورهای توس��عه استان فارس اشاره و 
خاطر نش��ان کرد: گردش��گری مهم ترین 
محوری ست که برای توسعه فارس تعریف 
ش��ده اس��ت. وی افزود: تخصیص بودجه 
مناس��ب برای تأمین زیرساخت ها و جذب 
س��رمایه گذاری داخلی و خارجی در جهت 
توسعه گردشگری در استان فارس، می تواند 

این خطه را به شایس��تگی به عنوان قطب 
گردشگری کشور معرفی نماید.

 امی��ری همچنین به نات��رازی انرژی 
به عن��وان یکی از چالش ه��ای پیش روی 
مدیریت ارش��د اس��تان و حتی در س��طح 
کشوری اش��اره و خاطر نش��ان کرد: برای 
حل مش��کل نات��رازی در کوتاه ترین مدت 
زمان بایستی برنامه ریزی و تخصیص بودجه 
صورت گیرد.  برنامه ریزی برای کاهش فقر 
و به ویژه حمایت از زنان سرپرست خانوار و 
دیگر مسائل مربوط به بانوان استان بخش 
دیگری از برنامه های مدیریت استان بود که 

امیری بدان اشاره کرد.

 نماینده عالی دولت در اس��تان فارس 
در خص��وص زیرس��اخت های ارتباط��ی از 
جمله ب��ه آزادراه ها، بزرگراه ه��ا، فرودگاه ها 
و ایس��تگاه های راه آهن اشاره و توسعه این 

موارد را نیازمند توجه جدی دانست.
 وی با اش��اره به دستورالعمل مدیریت 
ارش��د اس��تان به مدیران و دس��تگاه های 
ذی ربط ب��رای مدیریت انرژی و تأس��یس 
نیروگاه های خورشیدی از عزم جدی مدیران 
استان برای استفاده از این منبع انرژی خبر 
داد و آن را مستلزم برنامه ریزی کمیت پذیر و 
قابل اندازه گیری و تخصیص بودجه مناسب 
دانس��ت.  در این جلس��ه همچنین معاون  

رئیس جمه��ور و رئیس س��ازمان برنامه و 
بودجه، با بیان این که شیراز به معنای واقعی 
یک کارگاه شبانه روزی ست و در مقایسه با 
تمام فعالیت های عمرانی در سراسر کشور، 
پروژه های در حال اجرا و پایان یافته در فارس 
را شایس��ته توجه و به ویژه توسعه شیراز را 
نتیجه هماهنگی و همدلی مدیریت ارش��د 

استان و شهرداری شیراز دانست.
س��ید حمید پورمحمدی حضور دکتر 
امیری، اس��تاندار فارس را ب��ه عنوان یکی 
از مدی��ران مجرب و چهره های ش��اخص 
کشوری در رأس مجموعه مدیریت استان 
ف��ارس، فرصت��ی تاریخی برای توس��عه و 

پیشرفت فارس عنوان کرد.
وی همچنین فعالیت های شبانه روزی 
و متعهدانه شهردار شیراز را به عنوان یکی 
از مدیران لایق کش��وری، زمینه ساز توسعه 

همه جانبه شیراز دانست.
رئیس س��ازمان برنامه و بودجه کشور 
با اشاره به فعالیت های دلسوزانه نمایندگان 
مردم فارس در مجلس ش��ورای اس��لامی، 
همراهی آنان را با تیم مدیریتی و اجرایی در 
سطح استان فارس اتفاقی مبارک دانست که 
در این بزنگاه تاریخی یکی از درخشان ترین 
دوره های پیش��رفت و توس��عه برای استان 

فارس رقم خواهد زد.
مع��اون  رئیس جمه��ور ظرفیت های 
متعدد استان فارس را در بخش گردشگری 
و در محورهای گردشگری زیارتی، تاریخی، 
فرهنگی، طبیعی و توریسم درمانی، عاملی 
برای جذب س��رمایه های داخلی و خارجی 
و سرازیر شدن امکانات و در نهایت اشتهار 
استان فارس در سطح منطقه و بین اللمللی 

بیان کرد.
 پورمحمدی اب��راز امی��دواری کرد با 
برنامه ریزی های دقیق و تش��کیل جلسات 
دیگر با مدیران اس��تان فارس، جایگاه این 
استان در برنامه هفتم توسعه جهشی جدی 
را تجربه کند و آینده درخشان تر را برای این 

استان رقم بزند.

امی�ری، اس�تاندار فارس: ب�ا توجه به وجود پزش�کان 
متخص�ص و مرکزی�ت درمان�ی ش�یراز برای اس�تان های 
هم جوار و کش�ورهای منطقه، باید گفت امکانات بهداشتی 
و درمان�ی موج�ود در ش�أن ش�یراز نیس�ت و بایس�تی با 
م�اک ق�رار دادن وس�عت و جمعی�ت اس�تان ف�ارس و 
 ش�رایط خاص آن، برای توزیع متناس�ب و عادلانه بودجه 

برنامه ریزی شود
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مدیرکل راه و شهرسازی فارس اعلام کرد؛

پیشرفت ۸۰ درصدی پروژه احداث راه 
اصلی صفاشهر - اسفندآباد در استان فارس

مدیر کل پروژه راه اصلی صفاش��هر - اسفندآباد که ۲۲ کیلومتر از این پروژه در استان 
فارس واقع شده است، ۸۰ درصد پیشرفت فیزیکی دارد.

به گزارش پایگاه خبری وزارت راه و شهرسازی )فارس( ناصر رضایی، مدیر کل راه و 
شهرس��ازی استان فارس، در خصوص پروژه احداث راه اصلی صفاشهر به اسفند آباد اظهار 
داشت که این پروژه با طول ۲۲ کیلومتر و با مشخصات فنی که شامل ۱۸ دستگاه ابنیه فنی 

است، در حال حاضر ۸۰ درصد پیشرفت فیزیکی دارد.

وی افزود: این پروژه ۳۰۰ هزار متر مکعب خاک برداری و ٩٥هزار متر مکعب خاکریزی 
دارد که از این مقدار ۲۰۰هزار متر مکعب خاک برداری و ٥٦هزار متر مکعب خاکریزی انجام 
ش��ده اس��ت.رضایی ادامه داد: همچنین ۱٦ کیلومتر از مس��یر با یک لایه آسفالت به اتمام 
رسیده و ۲ کیلومتر دیگر آماده اجرای آسفالت است.رضایی درباره اهمیت این پروژه گفت: 
این پروژه باعث کاهش ٥۰ کیلومتری مسیر ارتباطی استان فارس با استان یزد خواهد شد 
و منجر به صرفه جویی در مصرف سوخت، کاهش ترافیک در محور شیراز - اصفهان، به 
خصوص در گردنه های کولی کُش و در نهایت کاهش تصادفات جاده ای خواهد ش��د.مدیر 
کل راه و شهرسازی فارس افزود اعتبار تخصیص داده شده به پروژه ٤٧۰میلیارد ریال اوراق 
مالی اس��لامی بوده و پیمانکار ٥۸۰میلیارد ریال دیگر مطالبات ثبت شده دارد.وی در پایان 
تأکید کرد: با توجه به وجود معادن سنگ آهن در طول مسیر و نیاز به تأمین مالی از سوی 
شرکت ایمیدرو پیشنهاد می شود که با توجه به اینکه در کنار این محور ٧معدن فعال سنگ 
آهن وجود دارد شرکت ایمیدرو در تأمین اعتبار پروژه همکاری داشته باشد تا به زودی شاهد 

بهره برداری از این پروژه مهم باشیم.

 سرپرست شرکت شهرک های صنعتی فارس عنوان کرد :

ضرورت توسعه زیرساخت ها و خدمات 
با نگاه آینده  نگر در بزرگ ترین شهرک 

صنعتی جنوب کشور
نشست مش��ترک سرپرست ش��رکت ش��هرک های صنعتی فارس، با اعضای جدید 
هیأت مدیره شرکت خدماتی شهرک صنعتی بزرگ شیراز با هدف بررسی مهم ترین مسائل 

زیرساختی، خدماتی و برنامه های توسعه ای این شهرک صنعتی برگزار شد.
در این نشست، سرپرست شرکت شهرک های صنعتی فارس با اشاره به جایگاه راهبردی 
شهرک صنعتی بزرگ شیراز، اظهار داشت: این شهرک به عنوان بزرگ ترین شهرک صنعتی 
جنوب کش��ور و یکی از بزرگ ترین ش��هرک های صنعتی ایران، نقشی بی بدیل در توسعه 

صنعتی، تولید و ایجاد اشتغال پایدار در استان فارس دارد
عباس برنهاد افزود:استقرار صنایع بزرگ، کوچک و متوسط در این مجموعه، آن را به 
مهم ترین قطب تولید و صنعت اس��تان تبدیل کرده و با اشتغال زایی مستقیم برای بیش از 
۳۰ هزار نفر، جایگاه ویژه ای در اقتصاد منطقه دارد.وی تصریح کرد: برای تداوم این روند رو 
به رشد و پاسخ گویی به نیازهای رو  به  گسترش واحدهای تولیدی، لازم است با رویکردی 
حمایتی، برنامه محور و مبتنی بر احصای دقیق نیازها و اولویت بندی مسائل، گام هایی مؤثر در 
جهت ارتقاء کیفیت خدمات برداشته شود که در این مسیر، تعامل، همکاری و هم افزایی میان 
شرکت شهرک های صنعتی و شرکت خدماتی از اهمیت بالایی برخوردار است. برنهاد ضمن 
تأکید بر نقش کلیدی شرکت خدماتی در ارائه خدمات مطلوب به سرمایه گذاران و صنعتگران، 
خاطرنشان کرد: شرکت خدماتی باید با برنامه ریزی دقیق و نگاه آینده نگر، در کنار شرکت 
ش��هرک های صنعتی قرار گیرد تا بتواند پاس��خگوی نیازهای رو به رشد فعالان اقتصادی 

مستقر در شهرک باشد.سرپرست شرکت ش��هرک های صنعتی فارس در ادامه با اشاره به 
تأمین ٥۰ لیتر بر ثانیه آب برای شهرک صنعتی بزرگ شیراز در نیمه دوم سال گذشته، گفت: 
این اقدام مؤثر در کاهش تنش آبی شهرک، به ویژه در فصول گرم و پرمصرف سال، نقش 
مهمی ایفا می کند و اکنون شرکت خدماتی باید نسبت به توزیع مناسب و عادلانه این منابع 
بین واحدهای صنعتی اقدام کند و با اجرای طرح های تکمیلی توسعه شبکه داخلی آب، زمینه 
بهینه سازی و پایداری توزیع آب را فراهم آورد.وی همچنین بر اهمیت مدیریت تفکیک شده 
منابع آب تأکید کرد و گفت: با توجه به ضرورت مصرف آب ش��رب در واحدهای حس��اس 
مانند صنایع غذایی، لازم است شبکه توزیع آب واحدهای صنعتی با مصارف غیرشرب نظیر 
واحدهای بتنی، شیمیایی و فلزی از شبکه آب شرب جدا شودکه در این زمینه زیرساخت های 
اولیه این جداسازی با احداث تصفیه خانه فاضلاب شهر شیراز در مجاورت شهرک و ایجاد خط 
انتقال اختصاصی پساب فراهم شده و باید با اجرای طرح های تکمیلی، بخشی از نیاز آبی این 
واحدها از طریق پساب تصفیه شده تأمین شود.سرپرست شرکت شهرک های صنعتی فارس 
در بخش دیگری از س��خنان خود به موضوع راه های دسترسی شهرک اشاره کرد و گفت: 
جاده اصلی ورودی شهرک صنعتی در برخی ایام سال با ترافیک سنگین مواجه می شود که 
اگرچه اقداماتی برای تعریض این مسیر انجام شده و وضعیت نسبت به گذشته بهبود یافته 
است، اما در افق توسعه شهرک، تعریض کامل جاده و تعریف مسیرهای جایگزین و جدید 
باید در اولویت برنامه های اجرایی قرار گیرد.در این نشست، اعضای هیأت مدیره جدید شرکت 
خدماتی نیز دیدگاه ها، پیشنهادها و اولویت های مدنظر خود را در راستای بهبود خدمات رسانی 
و توسعه زیرساخت های شهرک مطرح کردند و بر تداوم همکاری مؤثر با شرکت شهرک های 
صنعتی فارس تأکید شدش��هرک صنعتی بزرگ ش��یراز با مساحتی بالغ بر یک هزار و ٤۰۰ 
هکتار یکی از بزرگ ترین شهرک های صنعتی کشور است که تاکنون بیش از ٤هزار و ٧٦۰ 
قرارداد سرمایه گذاری در این شهرک منعقد شده که از این تعداد۲هزار و ٤٧۰واحد صنعتی 

،صنفی و کارگاهی با اشتغال ۳۰هزار و ۱۰۰نفر مشغول به فعالیت هستند.

روی خط خبر

مدیر عامل آبفا ش��یراز از اجرای بیش از ۳۰۰ هزار آزمایش در بخش بهداشت آب در سال 
۱٤۰۳ خبر داد.

ب��ه گ��زارش ایلنا، بهمن به��روزی افزود: به منظور تأمین س��لامت آب ش��رب و ارتقای 
ش��اخص های بهداش��تی، در س��ال ۱٤۰۳ بی��ش از ۳۰۰ ه��زار م��ورد آزمای��ش تخصص��ی 
 ش��امل میکروبی، کلرس��نجی و کدورت س��نجی در شهر ش��یراز و روس��تاهای الحاقی انجام 

شده است.
وی تصریح کرد: همچنین در سال جاری، تعداد ٩ هزار آزمایش میکروبی، ٥٩ هزار آزمایش 

کدورت سنجی و ۸٥ هزار آزمایش کلرسنجی در آب شهر شیراز انجام شد که این حجم از پایش، 
بیانگر تلاش بی وقفه برای حفظ کیفیت آب شرب مصرفی شهروندان است.

مدیر عامل آبفا شیراز خاطرنشان کرد: در بخش روستایی، با توجه به ضرورت تأمین آب سالم 
برای ساکنان مناطق کم برخوردار، نظارت های بهداشتی به صورت گسترده تری دنبال شده است.

به��روزی گفت: بر این اس��اس در بخش روس��تایی نیز ، هفت ه��زار آزمایش میکروبی، 
 ٦٤ ه��زار  آزمای��ش کدورت س��نجی و ٧٦ ه��زار کلرس��نجی ط��ی س��ال ۱٤۰۳ انج��ام 

شده است.

نظارت مستمر آبفا شیراز بر سلامت آب شرب؛ مدیر عامل آبفا شیراز خبر داد: اجرای بیش از ۳۰۰ هزار آزمایش در بخش بهداشت آب در سال ۱۴۰۳

لزوم تخصیص بودجه به استان فارس متناسب با وسعت و جمعیت این استان

 نماینده ولی فقیه در اس��تان ف��ارس با یادآوری 
جنایات صهیونیست ها در فلسطین، بر ضرورت تشکیل 
امت واحده اس��لام در مقابل تجاوز صهیونیست ها به 

مرزهای اسلامی تأکید کرد.
آیت الله لطف الله دژکام  در خطبه های نماز جمعه 
شیراز ضمن توصیه به رعایت تقوای الهی، به قضایای 
فلسطین اشاره کرد و افزود: یادآوری رنج امت اسلامی 
واجب است. هفته گذشته راهپیمایی انزجار نسبت به 
جنایات صهیونیست ها در شیراز برگزار شد اما باز هم 
جنایات آنان در فلسطین برای ما بسیار دردناک است. 
راه حل این قضیه را رهبر معظم انقلاب در چند راهبرد 
مش��خص کرده اند و غیر از آن هم اگر کسی بخواهد 

انجام دهد، معلوم نیست موفق شود.
امام جمعه شیراز منویات رهبر معظم انقلاب را در 
این زمینه یادآور شد و گفت: طبق فرموده معظم له باید 
امت سازی کنیم. برخی می خواهند خود را کنار بکشند 
و فق��ط ایران اقدام کند؛ ما از جنگ ترس��ی نداریم و 
جنگ طلب هم نیس��تیم اما آیا یک نیروی مس��لح 
می تواند به جای همه نیروهای مس��لح امت اسلامی 
کار کند؟ خیر نمی شود و اینکه رهبر انقلاب فرمودند 

امت سازی کنید، کاملا یک بحث منطقی است.
آیت الله دژکام تصریح ک��رد: امت واحده باید در 
مقابله تجاوز صهیونیس��ت ها به مرزهای اس��لامی 
بایستد اما متأسفانه مشاهده می کنیم اطراف فلسطین 
و کش��ورهایی که همسایه آن هستند، هیچ واکنشی 
نش��ان نمی دهن��د و روس��ای این کش��ورها دغدغه 
آزادسازی فلسطین را ندارند لذا باید این ها را به سمتی 

بیاوریم که واکنش مناسبی نشان دهند.
وی در عی��ن ح��ال گفت: به نظر می رس��د این 
تلاش برای امت س��ازی و جایگاه درست کردن برای 
امت اسلامی در سطح بین الملل در حال شکل گیری 
است و پیام این رفت و آمدها و جلسات این است و هر 
کس به هر ش��کلی می تواند باید به این جهت کمک 
دهد تا امت واحده جان بگیرد نه اینکه فقط ملت ایران 

جور همه را بکشد.
عضو مجلس خبرگان رهبری بیان کرد: در دنیا 
حکومت واحد جهان اسلامی با رهبری امام زمان)عج( 
این گونه ش��کل نمی گیرد و باید همه بیایند. این زنده 
ش��دن و زنده کردن امت تلاش چند ماهه اس��ت که 
رهبری ش��روع کرده اند و گام هایی در این راستا دارد 
برداشته می شود و مسلما ایران این نقش آفرینی برای 

بی��داری و همراهی دیگران را انج��ام می دهد و این 
کاری است که همه ما باید هم درک و حمایت کنیم.

وی ب��ا یادآوری اینکه رهبر معظم انقلاب درباره 
فلس��طین راهکار ارائه دادند که مردم فلسطین رأی 
داده و حکومت درس��ت کنند، گفت: این پیشنهادی 
است که هیچکس نمی تواند بگوید غیر دموکراتیک 
اس��ت و کاملا به منطق همه جور اس��ت. اینکه هر 
کسی مال فلسطین نیست، برود و خود فلسطینی ها 
اعم از مسلمان، مسیحی و یهودی حکومت تشکیل 
دهند، دموراتیک اس��ت و کس��ی نمی تواند بگوید با 

حقوق بش��ر و دموکراسی جور 
نیست ولی همین موضع گیری 
رهبری آن ها را محکوم کرده 
و مشخص است که خود آن ها 
با دموکراسی مش��کل دارند و 
وقتی دموکراسی به نفع آمریکا 
باش��د، خوب اس��ت اما به نفع 
مس��لمانان باشد، خوب نیست 
و این عقیده آن هاست و باطن 
خود را نشان می دهند لذا معلوم 
اس��ت دموکراسی شعار پوچی 
برای فریب ملت ها بود و نهایت 
قضیه چیز دیگری خواهد بود و 
امیدواری��م همه بتوانیم در این 
مس��ئله هم به وظایف خود به 

خوبی عمل کنیم.
ارتش جمهوری اسلامی، عزت اسلام را به 

رخ جهانیان می کشاند
آیت الله دژکام همچنین به فرا رسیدن روز ارتش 
جمهوری اسلامی اشاره کرد و گفت: ارتشیان، مرزداران 
و مدافعان ایران، اسلام و انقلاب اسلامی هستند و ما 
از حضور امنیت ساز ارتش در کشور خودمان به ویژه در 
استان خودمان تقدیر و تشکر می کنیم. به دلیل آنچه 
که از ارتش در س��ال های پ��س از انقلاب در حفظ و 
حراست کشور دیده ایم، انصافا جا دارد برای هر نیرویی 

از نیروهای ارتش ویژه برنامه بگذاریم و تشکر کنیم.
وی رش��ادت های نی��روی ارت��ش به خصوص 
یگان های فارس را در دوران دفاع مقدس یادآور ش��د 
و گفت: امروز دلاوران ارتش جمهوری اسلامی عزت 
اسلام و ایران را در گوشه گوشه جهان به رخ دشمنان 
می کش��ند و به همه نش��ان دادند که اگر کسی قصد 

س��وئی به مرزهای نظام مقدس جمهوری اس��لامی 
ایران داشته باشد، ارتش و سپاه ما چنان ضربه ای به او 

می زند که تا ابد فراموش نکند.
آیت الله دژکام همچنین به در پیش رو بودن یادروز 
سعدی اش��اره کرد و گفت: ما ایرانی ها نمی دانیم که 
بزرگان ما چقدر به ارزش های دینی صحبت کرده اند، 
در آثار سعدی اعم از بوستان و گلستان موضوع قناعت 
را مشاهده می کنیم که برای آن در بوستان ۱٤ حکایت 
و در گلستان ۲۸ حکایت ذکر شده است. یعنی سعدی 

٤۲ درس تنها در باب قناعت بیان کرده است.

امام جمعه ش��یراز با یادآوری اینکه س��عدی به 
خوبی از آیات قرآن و احادیث پیامبر)ص( در آثار خود 
بهره جس��ته است و کسی تاکنون نتوانسته بالادست 
او س��خن گوید، گفت: کس��ی که قانع است عزیز و 
سربلند می شود و ذلت در زندگیش نیست. طبق سخن 
سعدی قناعت موجب آسایش خاطر می شود و کسی 
از درون خ��ودش را می خ��ورد و از بیرون هم مردم را 

اذیت می کند.
وی تصریح کرد: ایرانیان بعد از قریب ٧۰۰ سال 
از س��عدی شعار استقلال و آزادی س��ر دادند که این 
شعار قناعت می خواهد و تا زمانی که درس سعدی را 
نیاموخته باشیم، نمی توانیم این سخنان را بگوییم مگر 

اینکه آن ها را یاد بگیریم.
آی��ت الله دژکام با بیان اینکه آزادگی گاهی یعنی 
به دنیا پش��ت پا زدن، گفت: زور آمریکا و اروپا و تمام 
قدرت های جهان علیه ما چه بود؟ می خواستند آزادگی 

را از ما بگیرند و موفق نش��دند و گفتن��د که ایران را 
تحریم می کنند.

عضو مجلس خبرگان رهب��ری تصریح کرد: ما 
شروع به بحث توسعه کردیم اما توسعه به مفهومی که 
آن ها گفتند، با حرص زدن ملازمه داشت و متأسفانه 
حرص که اخلاق بدی است را توسعه دادیم و هرچه 
جلوتر می رویم، س��یر نمی شود. پس باید قناعت را در 
مکتب پیامبر)ص( و ش��اگر این مکتب یعنی سعدی 
ش��یرازی یاد بگیریم.وی با انتقاد از جدا شدن جزیره 
بحری��ن از ای��ران در دوران طاغوت گفت: چرا قدرت 
ایران را در خلیج فارس بخشیدند. 
دوران قاج��ار و رژی��م پهل��وی از 
ش��مال، جن��وب، غرب و ش��رق 
کشور چقدر تکه تکه بخش هایی 
از کشور را بخش��یدند. اگر بنا بود 
عزتمند باشیم، نباید چنین کارهایی 
انجام می شد. تقریباً ایران را نصف 

کرده و تحویل ما دادند.
مقاوم�ت؛  و  آزادگ�ی 
س�عدی  ک�ه  درس های�ی 

آموزش داده است
آیت الله دژکام بی��ان کرد: در 
طول یک دوره ۲۰۰ ساله و از اول 
قاجار تا پایان پهلوی نصف ایران 
به دس��ت ما رسید و در نهایت بعد 
از پیروزی انقلاب اس��لامی، با زور آمریکا، شوروی و 
همه قدرت های ۳٦ کشور به جنگ تحمیلی ما سرباز 
فرستادند، اما حتی یک وجب از این خاک جدا نشد زیرا 
یاد گرفته ایم که آزاده باشیم و حرص نزنیم و مقاومت 
کنیم. این ها درس های سعدی در گلستان و بوستان 

است که از پیامبران فراگرفته و به ما یاد داده است.
وی تأکید کرد: اگر طرفدار س��عدی هستیم، باید 
آثار آن را بخوانیم و دقت کنیم. گاهی تنها اش��عارش 
را می خوانیم بلکه باید مفهوم اشعار آن را درک کنیم. 
گاهی ممکن است به اسم سعدی، حافظ و فردوسی 
ما را فریب دهند در صورتی که همه این ها حکیمان، 
عرف��ان و بزرگانی بودند که در مکت��ب پیامبر)ص( 
شاگردی کردند و محتوای کلامشان پر از عطر و بوی 

محمدی)ص( است.
امام جمعه ش��یراز در ادامه س��خنان خود با بیان 
اینک��ه در جامعه امروز نیاز به حکمتی که آبش��خور 

آن قرآن و س��یره اهل بیت)ع( باشد، بسیار زیاد است، 
گفت: در همین راستا تلاش های خوبی در مجمع عالی 
حکمت به فرمان رهبر معظم انقلاب انجام شده است 
و در ش��عبه فارس هم در حال انجام است. باید قدرت 
حکمت و حکیم را بدانیم و جایگاه آن را بشناس��یم و 
امیدواریم در این زمینه مجمع عالی حکمت، دانشگاه ها 

و حوزه های علمیه بتوانند قدم های بزرگتری بردارند.
آی��ت الله دژکام همچنی��ن به در پی��ش رو بودن 
س��الروز ش��هادت امام جعفر صادق)ع( اش��اره کرد و 
گفت: مذهب و دین شناسی ما به وجود آن امام همام 
بسیار وابسته است. نه تنها تشیع بلکه ائمه و پیشوایان 
مذاهب دیگر اسلامی هم به شاگردی امام صادق)ع( 
افتخ��ار می کردند.وی با یادآوری حدیثی از امام جعفر 
ص��ادق)ع( درباره مکام اخلاق که خداوند به پیامبران 
این ویژگی را عطا کرده اس��ت، اف��زود: پیامبر الگو و 
اسوه اس��ت یعنی باید از ایشان الگوبرداری کنیم که 
مکارم اخلاق، ورع و تقوا، قناعت، صبر، شکرگزاری، 
حل��م و بردباری، حیا، س��خاوت، ش��جاعت، غیرت، 
راستگویی، نیکوکاری، امانت داری، مروت و جوانمردی 
از جمله خصایص پیامبران الهی هستند که باید از آنان 
الگوبرداری کنیم.وی با بیان اینکه مراسمی به شکل 
ویژه به مناسبت سالروز شهادت امام جعفر صادق)ع( 
در مدرسه علمیه خان برگزار می شود که از این مدرسه 
عزاداری آغاز شده و به سمت حرم شاهچراغ)ع( ادامه 
می یابد، از عموم مردم ولایتمدار و متدین شیراز برای 

شرکت در این مراسم دعوت کرد.
آیت الله دژکام همچنین از حرکت بازاریان شیراز 
در سالروز شهادت امام موسی کاظم)ع( که فعالیت خود 
را تعطیل کرده و به صورت دسته های سینه زنی حرکت 
کردن��دف قدردانی کرد و گفت: چنین حرکتی آغازی 
بر تمدن نوین اسلامی است که مرکز تجارت دوباره 
پای دین بایستد. این یک رسمی قدیمی بوده است اما 

مدتی برای آن دلسردی ایجاد کرده بودند.
نماینده ولی فقیه در استان فارس اظهار کرد: برای 
س��الروز شهادت امام جعفر صادق)ع( هم مراسمی در 
مس��جد حاج غنی و بازار وکیل شمالی طراحی شده 
اس��ت که بازاریان و عموم مردم در آن حضور خواهند 
یافت. دش��من تلاش دارد تا ح��س اینکه اینجا حرم 
سوم است و مردم شیراز در دیانت حرف بسیار بالایی 
می زنن��د، کمرنگ کند اما بای��د کمک دهیم و با این 

نقشه دشمن مقابله کنیم.

امام جمعه شیراز:

امت واحده اسلام باید در مقابل تجاوز صهیونیست ها بایستد


